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Postojeće biciklističke staze nisu u dborom stanju a nedostaju i nove. Građani vole da koriste
bicikl i treba im to omogućiti, a najbolje bi bilo izgraditi stazu od Pančeva do Banatskog
Brestovca    

  Dubravka Pejčev:
  - Volim da vozim bicikl i vozim je svakoga dana. Koristim je kao prevozno sredstvo, ali i u
rekreativne svrhe. Slažem  se da bi trebalo izgraditi biciklističku stazu, jer to bi doprinelo i
mlađim i starijim osobama, koji bi vozili ovom novom stazom, što radi užitka i  iz  potrebe na tim
delovima puta.
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